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  J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. január 18-án 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. igazgatója 

(a 12.) napirendi ponthoz) 

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgatója 

(a 4, 6.) napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek 

észrevétele? Nem volt. 

Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (10/2024.) 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

3.) Kegyeleti Közszolgáltatási Szerződés módosítása (4/2024.) 

4.) Pétkomm Kft. 2024. évi elszámolási díjtételei (11/2024.) 

5.) Óvoda 2024. évi nyitvatartási idejének megállapítása (8/2024.) 

6.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (9/2024.) 

7.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, közalkalmazottainak, munkavállalóinak 

2024. évi illetményére (12/2024.) 

8.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (5/2024.) 

9.) A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve 2024. februártól 2024. októberig (3/2024.) 

10.) Igazgatási szünet elrendelése (6/2024.) 

11.) Beszámoló a civil szervezetek 2023. évi támogatásáról (14/2024.) 

12.) Rendezvénynaptár 2024. (16/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

 

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról, felújításokról (7/2024.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Egy ügyrendim lenne. A Pétkomm Kft. ügyvezetője fél ötkor 

érkezik és mivel zárt üléshez is kapcsolódik, ezért az utolsó téma lesz a Pétkomm Kft. díjainak 

a megállapítása.   

 

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 10/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  
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Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

257/2023.(X.19.), 267/2023.(XI.23.), 268/2023.(XI.23.), 

273/2023.(XI.23.), 276/2023.(XI.23.), 287/2023.(XII.14.), 

292/2023.(XII.14.),             293/2023.(XII.14.),             294/2023.(XII.14.). 

 

2.) A Képviselő-testület a 260/2023.(X.19.) számú határozat végrehajtási 

határidejét 2024. február 22-i testületi ülésre módosítja.  

 

 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: December 14-én volt az utolsó ülésünk. Három nagy témánk van, 

amiről tudok mondani valamit.  

Az egyik a viziközmű integráció. Úgy tűnik, hogy a végén járunk. Január 3-án elküldtük a 

november 30-án aláírt Megállapodás 13 db függelékét. Ebben a megállapodásban nem szerepel 

a mostani szennyvíztelep. A folyamatban lévő és pályázati pénzekből megvalósuló beruházások 

nem kerülnek átadására csak az üzembe helyezés és a fenntartási időszak lejártát követően kerül 

sor.  

KEHOP szennyvíztelep. Kooperáció volt december 19-én és január 15-én. A kivitelező 2024. 

január 1-ével készre jelentette a beruházást. Több bejárás volt a terepen. Többek között tavaly 

év végén volt egy nagy munkavédelmi bejárás, ahol mindenféle észrevételek voltak, amiket 

meg kellett oldani. Ezt leellenőrizték, hogy hogy áll. Ennek eredményeként 2024. január 9-én 

a 72 órás forgatási próbát és üzem szimulációt megkezdték. Ez azt jelenti, hogy szárazon 

indítják be az üzemet. Ez sikeres volt.  

Ezután a műszaki ellenőr 2024. január 15-ére összehívta a próbaüzemet megelőző előzetes 

műszaki átadás-átvételt. Ez egy különleges eljárás. Az átadás-átvétel megtörtént. Átvettem a 

vállalkozótól a létesítményt, majd a próbaüzem lefolytatására visszaadtam a vállalkozónak. 

Próbaüzem időtartama 6 hónap. Júniusban lesz a próbaüzem vége, amennyiben az sikeres lesz. 

Akkor lesz az igazi műszaki átadás-átvétel. Utána indul az üzembe helyezés és a használatba 

vétel. Vannak még kisebb munkák, főleg tereprendezés, parkosítás, térburkolat, takarítás, de 

alapvetően a létesítmény elkészült.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha már üzemel ez a létesítmény szeretném, hogyha 

lehetőséget biztosítanának a képviselőknek is.  
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Horváth Éva polgármester: Igen, gondoltunk már erre novemberben, decemberben, csak 

mindig olyan időjárás volt, meg olyan felfordulás, hogy nem nagyon lehetett ott közlekedni. Ha 

próbaüzem ideje alatt olyan idő lesz, akkor tavasszal egy pár autóba beülünk és megnézzük.  

Liszt Ferenc utca 5. A belső épületgépészeti és elektromos felújítások befejezés előtt állnak. A 

villanybojlerek elhelyezése következik. A belső egyéb szakipari munkákra a szerződéskötések 

folyamatban vannak. Ez azért húzódik el, mert van, ami a ház költségvetéséből megy, de van 

olyan lakó, aki saját maga vállalja. Ez biztosítási téma. Ez az ő belügyük.  

Kérdés van? Nem volt.  

 

 

3.) Kegyeleti Közszolgáltatási Szerződés módosítása (száma: 4/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Véleményem van. A tartalmával nincs kifogásom, de úgy, 

mint szerződéssel vannak észrevételeim. A szerződés elején deklarálva vannak a szerződő 

felek, az önkormányzat és a Kegyelet, továbbiakban temetőüzemeltető. Azt a szerződésben a 

továbbiakban úgy kell nevezni. Önkormányzat és a temetőüzemeltető. Az önkormányzat 

helyett sok helyen tulajdonos van, olyan pedig nincs deklarálva az elején.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor javítsuk ki. 

 

Béni Norbert képviselő: A 4.l. pontban van ilyen, aztán az o. pontban kettő helyen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha szólhatok, akkor ne ebben akarjunk javítani, mert 

egyrészt nincs ilyen előterjesztés.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azért ülünk itt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Most azért ülünk itt, hogy azt a pontot kicseréljük a 

szerződésben, amiről szó van. Sokkal egyszerűbb a fejlécet, a két szerződő félnél javítani a 

módosításnál.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mi nem tulajdonosok vagyunk itt, hanem az 

önkormányzat.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: De az önkormányzat tulajdonosa a temetőnek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Így van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Sokkal egyszerűbb kijavítani, hogy Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzata az egyik szerződő fél, továbbiakban önkormányzat vagy tulajdonos. Nem az 

egységes szerződést módosítani, mert olyan előterjesztés nincs itt. Abban az egységes 

szerkezetben anélkül, hogy itt a módosításban meg nem jelenítjük, nem javíthatunk bele.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor minek vagyunk itt? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem egyszerűbb így kijavítani? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyszerűbb, de ez sem igazából jó. Önkormányzat vagy 

tulajdonos.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor mint tulajdonos. A temető az önkormányzat tulajdona.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A jellegét tekintve mi itt nem tulajdonosok vagyunk, nem 

úgy jelenünk meg, mint egy tulajdonos, hanem úgy, mint Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzata. Mi az önkormányzat vagyunk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Lehet így is értelmezni. Nincs ezzel különösebb baj. 

Szerződés technikailag nem igazán korrekt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De korrekt.  

 

Horváth Éva polgármester: Befogadom jegyző asszony javaslatát, hogy a 

szerződésmódosításban a szerződő felek a továbbiakban önkormányzat vagy tulajdonos. 

 

Dombi Norbert képviselő: A vagy miért jó? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mert akkor mindkét szót használhatod a szerződésben.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tesszük egyértelművé. Így is használjuk, meg úgy is.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert magában az egységesben több helyen benne van és 

azokat a pontokat most nem módosítjuk ebben a szerződésmódosításban.   

 

Dombi Norbert képviselő: A Ferinek igaza van, hogy egyértelműsíteni kell. Miért használunk 

önmagunkra két különböző jelzőt? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egy szerződésben egyértelműnek kell lennie a szerződő 

feleknek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az elején nincsen deklarálva ennél a módosításnál. Azért 

mondtam, hogy oda beleírjuk, hogy mint tulajdonos vagy önkormányzat vagy tulajdonos, 
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teljesen mindegy, hogy a szerződésben, hogy használod. Ha nagyon szépen akarsz dolgozni, 

akkor a következő sorban még azt is oda lehet írni, hogy a szerződésben közös említésnél így.  

 

Dombi Norbert képviselő: Úgy szokták írni, hogy továbbiakban.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az most is ott van, hogy továbbiakban. Itt van, hogy 

önkormányzat.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor végig azt kell írni. Úgy következetes a szerződés.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De két szót is megjelölhetsz a továbbiakban.  

 

Dombi Norbert képviselő: De miért csinálunk kettőt, amikor eggyel egyértelmű.  

 

Horváth Éva polgármester: Ahogy elnézem az egységes szerződésben sehol nem jelenik meg 

az, hogy önkormányzat, csak a tulajdonos. A szolgáltatási szerződésmódosításban a 

továbbiakban az önkormányzat helyett a tulajdonos fog megjelenni.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az elején meg azt kell írni, hogy a továbbiakban 

önkormányzat, mint tulajdonos. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell. Az önkormányzat helyett tulajdonos.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Úgy gondolom, hogy nyelvileg úgy lenne jó, hogy Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzata, mint tulajdonos, továbbiakban: tulajdonos.  

 

Horváth Éva polgármester: A módosításban módosítjuk azt, hogy a továbbiakban nem 

önkormányzat lesz, hanem tulajdonos lesz. Más? Nem volt. 

Aki ezzel a módosítással elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a kegyeleti 

közszolgáltatásról szóló, jelen határozat mellékletét képező szolgáltatási 

szerződésmódosítást jóváhagyja, egyben felhatalmazza a polgármestert a 

szerződésmódosítás aláírására.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a szerződésben foglaltakra a 2024. évi 

költségvetés előkészítése során legyen figyelemmel. 

 

Határidő szerződéskötésre: 2024. január 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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4.) Óvoda 2024. évi nyitvatartási idejének megállapítása (száma: 8/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) 

pontjában biztosított jogkörében eljárva - a „Panelkuckó” 

Napköziotthonos Óvoda (Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 17.) 2024. évi 

nyitvatartási idejét az alábbiak szerint határozza meg: 

„Az Óvoda 2024. január 1. és 2024. december 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

január 2. és augusztus 11. között: 5.30 órától 16.30 óráig; 

augusztus 12. és augusztus 25. között: nyári karbantartási 

munkálatok miatt zárva; 

augusztus 26. és december 22. között: 5.30 órától 16.30 óráig 

december 23. és 2025. január 05. között: zárva” 

 

Felhívja az intézményvezetőt, hogy mind a nyári, mind a téli zárvatartás 

miatt valamennyi napközbeni ellátást igénybe vevő gyermek szülőjét 

nyilatkoztassa a gyermekfelügyelet iránti igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztassa a polgármestert. 

 

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (1) (2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 

törvényes képviselői munkavégzésük - ideértve a gyermekgondozási díj, a 

gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is -, munkaerő-piaci részvételt elősegítő 

programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű iskolai 

oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 
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képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni,  az óvoda zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 

 

Határidő: a) a nyitvatartás közzétételére az óvoda hirdetőtábláján:  

                  2024. február 6. 

                  b) a nyitvatartás közzétételére a helyi televízió képújságjában  

                  és az önkormányzati honlapon: 2024. február 6. 

      c) a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására:  

                   2024. február 29. és 2024. október 28. 

                  d) a polgármester tájékoztatására:  

                  2024. március 10. és 2024. november 10. 

                  e) igény esetén az alternatív napközbeni ellátás módjára  

                  vonatkozó javaslat előterjesztésére: 2024. március havi  

                  testületi ülés és a 2024. november havi ülés 

                                                             

Felelős:    a), és c-d) pontra: Némethné Tolnai Mónika óvodavezető 

                b) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 e) pontra: Horváth Éva polgármester és 

                                  Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője 

 

 

5.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (száma: 9/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bölcsőde 

(Pétfürdő, Iskola u. 10.) nyári nyitvatartási rendjét az alábbiak szerint 

hagyja jóvá: 

 

„A Bölcsőde 2024. június 1. és 2024. augusztus 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

június 1. és augusztus 11. között: 5.30 órától 16.00 óráig; 
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augusztus 12. és augusztus 25. között: nyári karbantartási munkálatok 

miatt zárva; 

augusztus 26. és augusztus 31. között: 5.30 órától 16.00 óráig.” 

 

Felhívja az intézményvezetőt, hogy a Bölcsőde nyári nyitvatartási 

rendjéről az érintetteket írásban tájékoztassa és azzal egyidejűleg 

valamennyi ellátott gyermek szülőjét nyilatkoztassa a bölcsődei szünet 

idejére vonatkozó esetleges gondozási igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztassa a polgármestert. 

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 41. § (1)-(2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 

törvényes képviselői munkavégzésük – ideértve a gyermekgondozási díj, 

a gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is –, munkaerő-piaci részvételt 

elősegítő programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű 

iskolai oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 

képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni,  a bölcsőde zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 

 

Határidő: a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására: 2024. február 29. 

                  a polgármester tájékoztatására: 2024. március 10. 

Felelős:    Plank Alexandra intézményvezető 

 

 

6.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, közalkalmazottainak, 

munkavállalóinak 2024. évi illetményére (száma: 12/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 tartózkodással nem javasolja 

elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 tartózkodással nem javasolja elfogadásra a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 3. számú határozati 

javaslat A változatát. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 1. számú határozati javaslat 2.3.) 

Közösségi Ház és Könyvtár pontját az alábbiak szerint módosítsa: 
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A kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2024. január 1-én érvényes 

alapbértömegének 6 %-os garantált és 6 %-os differenciált emelését biztosítja a munkavállalók 

bérének növelésére. Az intézményvezető részére 10 %-os illetménynövekedést biztosít. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú 

határozati javaslatot a módosítással. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 2. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 1 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett nem javasolja a Képviselő-testületnek 

elfogadásra, hogy az Óvoda karbantartó 4 órás részmunkaidejét 8 órás munkaidőre emelje.  

A Bizottság 4 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 3. számú határozati 

javaslat „A” változatát. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú határozati javaslatot.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 3. számú határozati 

javaslat A változatát. 

 

Horváth Éva polgármester: 1. számú határozati javaslat.  

A Polgármesteri Hivatallal kezdjük. Észrevétel? Nem volt. Aki elfogadja ezeket az elveket, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta az 1. számú 

határozati javaslatban a Pétfürdői Polgármesteri Hivatalra vonatkozó elveket.  

 

Horváth Éva polgármester: Gondozási Központ. Javaslat, észrevétel, vélemény? Nem volt. 

Aki elfogadja a Gondozási Központra vonatkozó elveket, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az 1. számú határozati 

javaslatban a Gondozási Központra vonatkozó elveket.  

 

Horváth Éva polgármester: Óvoda. Észrevétel? Nem volt.  

Itt szeretném felvetni és ez nem érinti a mostani határozatot, hogy 6 csoportra való gyerek van 

az óvodában és 8 csoport működik. Magunkévá kellene tenni, hogy szeptember 1-től esetleg 

egy csoportot megszüntetünk és 7 csoporttal megyünk tovább. 2013-ban 175 gyerek volt és 7 

csoporttal működött az óvoda. Akkor nem volt pedagógiai asszisztens, csak óvónők és dajkák. 

2013 végén, mivel a beiratkozásnál túlléptük a 175 főt, ezért a 8. csoportot vissza kellett állítani. 

Most 135 gyerek van az óvodában. Szerintem 40 fővel nem fog növekedni a beiratkozás után. 

Ezt most nem szavaztatom, csak elhintem a gondolatot. Pedagógiai asszisztenssel nem is 

számolva, de kiszámoltam, hogy egy csoport megszüntetése 2 óvónő, 1 dajka és mindenféle 

járulékok 15 millió forint éves szinten a megtakarítás. Ezt csak úgy mondom.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elhinteném a gondolatomat, hogy 15 millió forintot megér-

e az, hogy besűrítjük a csoportlétszámokat? A mai napon minden csoport 20 körüli létszámmal 

működik.  

 

Horváth Éva polgármester: A 135 fő 8 csoportra az nem 20 gyerek.  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Készültem ezzel kapcsolatban. Jelenleg 153 

gyerekünk van, ami igazából 156-nak felel meg, mert van sajátos nevelési igényű gyerekünk. 
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májusra 161-en leszünk + 3 SNI-s gyerekünknek van előzetes vizsgálati lapja. Ami azt jelenti, 

ha ők is megkapják pár héten belül a státuszt, akkor 170-re nő a létszámunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg vagyok győzve. 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Ez a 135 fő, amit mondtál, az október 1-jei adat, amit 

a statisztikában le kell írnunk. Úgy vesszük át a gyerekeket, hogy a három évet betölti. Nyilván 

év közben töltődnek fel a csoportok.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg vagyok győzve.  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Rengeteg problémás gyerek van, ezért van szükség 

arra, hogy ezt a 20-22 fős létszámot megőrizzük, hogy ennél feljebb ne menjünk. Vannak egy 

emberes gyermekek, sajnos egyre több. Az ő nevelésüket és azt a személyi feltételt így tudnám 

elképzelni, hogy biztosítva legyen.   

 

Horváth Éva polgármester: Ezt felvetettem. Nem vonom vissza, mert ez a véleményem.  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Azt is összeírtam, hogy jelenleg 20 fő olyan gyermek 

van, aki BTMN-es, beilleszkedési, tanulási, magatartási zavarral küzd. Szeretném kérni, hogy 

ezt vegyétek figyelembe.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó, hogy az intézményvezető itt van. Ezt csak felvetettem, amit 

lehet, hogy át fogok gondolni.  

 

Béni Norbert képviselő: Megerősíteni tudom, hogy egyre több a papíros gyerek az iskolában 

és egyre több figyelmet igényelnek ezek a gyerekek. A 135 főnél sem gondolnám, hogy be 

kellene zárni bármit, de ahogy hallottuk jóval többen vannak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt se felejtsük el, hogy egy évvel ezelőtt azzal küzdöttünk, 

hogy lesz-e elég óvónőnk, meg hogy pótoljuk őket. A számok alapján, amit igazgató asszony 

elmondott, egy csoportunk van tartalékban, az nem sok.  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Még egy dolgot felejtettem el, hogy most már a 

törvény lehetővé teszi a 2,5 éves gyermek felvételét. Egyre több szülő jelez év közben, hogy 

szeretné 2,5 évesen beadni a gyermekét. Mivel van férőhelyem, fel tudom venni. Ha a feltételek 

megvannak, akkor őket is felveszem. Idén is volt ilyen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Aki a környéken körülnéz és hallgat híreket, a Pétfürdői 

Óvoda messze földön híres, mert nincs a környéken olyan óvoda, ahol minden csoportban két 

óvónénivel, dajkanénivel mennének a nevelési feltételek.  

 

Horváth Éva polgármester: Plusz pedagógiai asszisztens.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ezt nagyon köszönjük az önkormányzatnak, hogy ezt 

lehetővé teszik, azokat a plusz forrásokat, ami miatt minket választanak az óvónénik, akik 

esetleg munkahelyet változtatnak. Így töltődött fel az összes óvodapedagógusi státusz.  

 

Horváth Éva polgármester: Én örülök ennek az információnak a legjobban.  

Aki elfogadja az Óvodára vonatkozó elveket, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az 1. számú határozati 

javaslatban a „Panelkuckó” Napköziotthonos Óvodára vonatkozó elveket.  

 

Horváth Éva polgármester: Közösségi Ház. Itt volt egy módosító javaslat a 

Településfejlesztési Bizottság részéről, hogy az alapbértömeg 20 %-os emelését úgy gondolták, 

hogy csökkentik 12-re, 6 % fix és 6 % differenciáltra.  

 

Béni Norbert képviselő: Egy rövid indoklás, hogy átszámoltam a többi intézményt és 

nagyjából 10-14 %-ra jött ki a fizetésemelés mindenhol. Ez a 6 fix és 6 differenciált mindenhol 

hasonló eredményt hoz itt is lényegében.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért nem támogatom, mert nem hiszem, hogy pont a 

Közösségi Háztól kellene elvenni 8 % bérkiegészítést. A Közösségi Ház egy speciális 

munkahely. Ha van egy rendezvény, középfokú végzettséggel, felsőfokú végzettséggel valaki 

beszédet tart, az egészet levezényli, ügyel a rendre. Meg kell hagyni az intézményvezetőnek a 

mozgásteret. Ne felejtsük el, hogy rengeteg rendezvény van és nagyon sok hétvégén van. Akik 

itt dolgoznak a Közösségi Házban nagyon sokszor bent vannak hétvégén is. Maradjon az eredeti 

tervezet, hiszen az sem volt véletlen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Településfejlesztési Bizottság javaslatával, 6 % + 

6 %-kal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a 

kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2024. január 1-én 

érvényes alapbértömegének 6 %-os garantált és 6 %-os differenciált 

emelését biztosítsa a munkavállalók bérének növelésére; továbbá az 

intézményvezető részére 10 %-os illetménynövekedést biztosít. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért az eredeti előterjesztéssel, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta az 1. számú 

határozati javaslatban a Közösségi Ház és Könyvtárral vonatkozó elveket.  

 

Horváth Éva polgármester: Önkormányzat. Aki egyetért az önkormányzat elveivel, kérem, 

szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az 1. számú határozati 

javaslatban az Önkormányzatra vonatkozó elveket.  
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Horváth Éva polgármester: Aki egyben elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a/az 

1.) Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott  

a) köztisztviselők részére a Magyarország 2024. évi központi 

költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény (a továbbiakban: Kötv.) 62. 

§ (6) bekezdésében foglalt lehetőséggel élve 2024. évre a köztisztviselői 

illetményalapot 65.000.- Ft-ban állapítja meg. A 2017-ben bevezetett 

képzettségi pótlék fedezetére a költségvetés személyi juttatások 

előirányzatán belül – az illetményalap emelést is figyelembe véve – 

2024. évben is fedezetet biztosít,  

b) egységesen valamennyi felsőfokú végzettségű köztisztviselő részére a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 

(továbbiakban Kttv.) 234. § (3) bekezdés b) pontja alapján az 

alapilletmények 20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

c) egységesen valamennyi középfokú végzettségű köztisztviselő részére 

a Kttv. 234. § (4) bekezdésében foglaltak alkalmazásával az 

alapilletmények 20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

d) a köztisztviselők minősítése alapján a Kttv. 234/A. §-a szerinti 

alapilletmény-eltérítés, a Kttv. 235. § (1) bekezdése szerinti személyi 

illetmény megállapításához, valamint a Kttv. 241. § (1) bekezdése 

alkalmazásával az ügykezelő illetményéhez a jegyzői javaslatnak 

megfelelően a szükséges bértömegre fedezetet biztosít.  

 

2.) Önkormányzat és intézményei által foglalkoztatott közalkalmazottak, 

köznevelési foglalkoztatottak, munkavállalók fenntartó által garantált 

illetményemelésének mértékét 2024. évre a garantált bérminimum %-ában 

az alábbiak szerint biztosítja: 

2.1.) Pétfürdői Gondozási Központ: 

2.1.1.) az alapfokú és középfokú végzettséggel rendelkező 

közalkalmazottak esetében az önkormányzati bérkiegészítés mértéke 5 

%, 

2.1.2.) érettségivel és felsőfokú szakképesítéssel rendelkező 

közalkalmazott esetében 10%,  

2.1.3.) a felsőfokú végzettségű közalkalmazottak esetében 20%,  

2.1.4.) a magasabb vezető állású intézményvezető esetében 30 % 

fenntartó által garantált illetményemelést biztosít. 

2.1.5. A 2.1.2. és a 2.1.3. pontoktól eltérően a bölcsődében 

foglalkoztatott vezető állású pedagógus és a középfokú végzettségű, 

bölcsődei pótlékban részesülő közalkalmazottak részére fenntartói 

illetménykiegészítést nem biztosít. 

 

https://uj.jogtar.hu/
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2.2.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda: 

2.2.1. A 288/2023.(XII.14.) számú képviselő-testületi határozatot 

visszavonja. 

2.2.2. A köznevelési foglalkoztatott óvodapedagógusok (felsőfokú 

végzettség) részére    

   2.2.2.1. 30 év feletti jogviszony esetén    5%,   

   2.2.2.2. 20 – 29 év közötti jogviszony esetén      3%,  

   2.2.2.3. 20 év alatti jogviszony esetén  1,5%,  

   2.2.2.4. Felsőfokú végzettségű pedagógiai asszisztens esetében     16 % 

   fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít. 

 

2.2.3. Középfokú végzettséggel rendelkező köznevelési 

foglalkoztatottak részére   

   2.2.3.1. érettségivel és további szakképesítéssel    12%,  

   2.2.3.2. érettségivel                              10%,  

   2.2.3.3.alapfokú végzettséggel és szakképesítéssel       8% 

   fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít. 

 2.2.3.4. Az óvodában foglalkozatott munkavállaló részére a 2023.  

december 31-én érvényes  

illetményére, és a 2.2.3.3. szerinti fenntartó által garantált 

illetménykiegészítésre biztosítja a bértömeget. 

  

2.3.) Közösségi Ház és Könyvtár: 

A kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2024. január 1-

én érvényes alapbértömegének 20 %-os emelését biztosítja a 

munkavállalók bérének differenciált növelésére. Az intézményvezető 

részéére 10 %-os illetménynövekedést biztosít. 

 

2.4.) Önkormányzat:  

2.4.1.) Az iskolai étkeztetésben foglalkoztatott közalkalmazottak 

esetében a 21. és 2.2. pontokban foglaltaktól eltérően fenntartó által 

garantált illetményemelés mértékét 2024. évre a Kötv. 7. melléklete 

szerint számított garantált illetmény %-ában az alábbiak szerint 

biztosítja: 

2.4.1.1.) az alapfokú végzettséggel és szakképesítéssel rendelkezők 

részére 50%,   

2.4.1.2.) érettségivel rendelkezők részére 60 %, 

2.4.1.3.) érettségivel és további szakképesítéssel rendelkező gondnok 

részére 80% 

   fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít. 

 

2.4.2.) Háziorvosi alapellátás 

Az egészségügyi szolgálati jogviszonyban álló foglalkoztatottak 

tervezett új bértáblája szerint 2024. március 1-től, tekintettel a 6 órás 

foglalkoztatásra és a 23 éves szolgálati jogviszonyra, a munkavállaló 

részére az alapilletmény 15 %-ának megfelelő mértékű fenntartó által 

garantált illetményemelést biztosít.  
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A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegye 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős:     Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott köztisztviselők, 

közalkalmazottak, köznevelési foglalkoztatottak, egészségügyi szolgálati 

jogviszonyban állók és munkavállalók  

 

a) 2024. évi jutalmazásának céljából a 2024. évi költségvetés 

személyi juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra 

felhasználható keretként valamennyi intézmény esetében az 

intézmény 2024. március 1-én érvényes rendszeres havi 

bértömegének 100 %-át biztosítja.  

b) cafetéria juttatásának céljából – a Magyarország 2024. évi központi 

költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény 62. § (4) 

bekezdésében előírt korlátra figyelemmel – 2024. évben 

egységesen nettó 260 ezer Ft/fő/év mértékű cafetériakeret 

alkalmazásához szükséges pénzügyi fedezetet biztosít. A 

polgármester is a nettó 260 ezer Ft összegű cafetéria keretre 

jogosult. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegyék 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

  Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 3. számú előterjesztett határozati javaslat A. változatát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

11/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Igazgatójának kérelmére 2024. 

február 1. napjától engedélyi az óvoda 4 órás részmunkaidejű karbantartó 

álláshelyének 6 órás részmunkaidejűre növelését. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy 

a) a határozatot az Óvoda részére küldje meg, 

b) a határozatban foglaltakra a költségvetés összeállításakor legyen 

figyelemmel 

 

Határidő: a) határozat megküldésére: 2024. január 30.  

                  b) költségvetési rendelet előkészítése: 2024. február 9. 

 Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

7.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (száma: 5/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Veszprém 

Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal Hivatalvezetője által 

2023. november 30-án véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező 

felvételt biztosító Horváth István Általános Iskola felvételi 

körzethatárának megállapítására vonatkozó tervezettel – amelyben a 

Horváth István Általános Iskola kötelező felvételi körzete Pétfürdő 

település közigazgatási területe – egyetért. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2024. január 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
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8.) A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve 2024. februártól 2024. októberig  

(száma: 3/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a  

 

Képviselő-testület 2024 február-októberi időszakra szóló 

munkatervét 

 

e határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

  intézményvezetők 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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9.) Igazgatási szünet elrendelése (száma: 6/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Kormány most már harmadik éve a téli igazgatási szünetre 

meg szokott jelentetni egy kormányrendeletet. Az kifejezetten a kormánytisztviselőkre szól. 

Alkalmazhatják azt is az önkormányzatok, de mi a köztisztviselői törvény szerinti igazgatási 

szünetet alkalmazzuk, a nyári szabadságok kiadása miatt legfőképpen. Meg legfőképpen azért, 

amit három éve alkalmaznak, és kifejezetten a kormányhivatalokra szabnak, ott az igazgatási 

szünet alatt kötelező a zárva tartás. Anyakönyvi ügyekben kell ügyeletet tartani, de a hivatalokat 

zárva kell tartani. A köztisztviselői törvényből ezt a lehetőséget nem helyezték hatályon kívül 

és a Kormányrendeletet sem, ami ezt szabályozza. Úgy gondolom, hogy élni ezzel a 

lehetősséggel nagyon jó, mert így a dolgozók is tudnak ehhez igazodni, hogy hogy tudják 

kivenni a szabadságukat. Azt gondolom, hogy így nyáron azért van olyan kolléganő, aki három 

hétre is el tud menni szabadságra. Vallom, hogy az igazi szabadság ez. Ez alatt mi soha nem 

zárjuk be a hivatalt, folyamatos az ügyfélfogadás, még csak nem is ügyeleti rendszerben. 

Szeretném, ha továbbra is így lenne.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatalban igazgatási szünetet rendel el az alábbi 

időszakokra vonatkozóan:  

 

a) a nyári időszakban: 2024. július 22-től augusztus 25-ig, 

b) a téli időszakra: 2024. december 23-tól 2024. január 5-ig. 

 

Határidő: helyi médiában történő közzétételre: 2024. március 31. 

                 a lakosság hirdetményi úton történő értesítésére:  

                 a): 2024. július 1. 

     b): 2024. december 1. 

 

 

10.) Beszámoló a civil szervezetek 2023. évi támogatásáról (száma: 14/2024.) 

Előterjesztő: Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a civil 

szervezetek 2023. évi támogatásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

11.) Rendezvénynaptár 2024. (száma: 16/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

16/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. évi 

Rendezvénynaptárát e határozat mellékleteként elfogadja.  

Egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a rendezvénynaptárt juttassa el a 

civil szervezeteknek és intézményeknek annak érdekében, hogy 

eseménynaptárukat össze tudják állítani.   

 

Felkéri a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatóját, hogy a civil szervezetek 

javaslatai alapján az Eseménynaptárt készítse el, és annak a helyi 

médiában a Rendezvénynaptárral együtt történő közzétételéről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) a határozat megküldésére: 2024. február 2. 

                  b) eseménynaptár: 2024. február 29. 

Felelős: a) pontra: Horváth Éva polgármester 

              b) pontra: Angeli Katalin intézményvezető 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm ügyvezető urat, az ő témája jön. 

 

 

12.) Pétkomm Kft. 2024. évi elszámolási díjtételei (száma: 11/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

17/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által végzett szolgáltatások 2024. január 1-től érvényesíthető 

elszámolási díjtételeit a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét. 

 

Határidő tájékoztatásra: azonnal 

Felelős: Horváth Éva polgármester    

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Tájékoztatók:  

 

 

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 7/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az óvodával kapcsolatban megszavaztuk a villanyrendszer 

felülvizsgálatát.  

 

Horváth Éva polgármester: Az elkészült. A mostani költségvetésben lesz a kivitelezés. Ott 

van a dokumentáció, bárki bejön, megnézi. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elég jó most ez a tábla. A 12.2 és a 12.4. pontban lévő 

soroknál a megjegyzés az, hogy ajánlatkérés folyamatban. Ez egy kicsit hosszú. Mióta 

elfogadtuk ez így van. A komposztálónál ugyanez van.  

 

Horváth Éva polgármester: Remélem márciusra a végleges ajánlat is ott lesz.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Településfejlesztési Bizottság javaslata 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a Pétkomm 

Kft. ügyvezető igazgatóját, hogy a Pétkomm Kft részére 1 éven belül szerezze meg a 

hulladékszállítási engedélyt. 

 

Horváth Éva polgármester: Ottó légy szíves reagáljál. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Azt mondanám, hogy meg lehet kérni, de nem lehet 

megcsinálni. Azt mondom, hogy kérek egy telephelyet és megcsináljuk egy év alatt. A telephely 

az egész lényege. Nagyon sok olyan feltétel van, amit úgy lehet megcsinálni, hogy bemegyünk 

a telephelyre és azt mondjuk, hogy a telephelynek ezen a részén ezt az objektumot megcsináljuk 

és melléteszünk egy ilyen működési szabályzatot. Telephely nélkül kizárt megcsinálni. 

 

Béni Norbert képviselő: A bizottsági ülésen a hulladék kapcsán az Ákos vetette fel ezt a 

javaslatot és ha jól emlékszem félévet mondott rá.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az engedély megszerzésére. Igazgató úr nem arról beszélt. 

 

Horváth Éva polgármester: A feltételeket ki kell alakítani, hogy az engedélyt megadják. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Szó sem volt külön telephelyről, hogy a feltétele.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Csak maga, hogy az engedély legyen meg. 
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Horváth Éva polgármester: Az engedély megadásához a feltételeket biztosítani kell. Ez nem 

olyan, hogy a tevékenységi listába felveszem.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Körülbelül 20 évvel ezelőtt csináltunk olyat, hogy 

hulladékszállítási, kezelési engedély, akkor még kicsit könnyebb volt az élet, de nem sikerült 

egy év alatt. Volt egy telephelyünk, ahol meg kellett oldani, hogy a hulladékos gépjárműveket 

elkülönítetten más szabályzat mellett szervízeljük, tisztítsuk. Hulladékkal foglalkozunk, 

óhatatlanul fogunk találkozni veszélyes hulladékkal. Mit csinálunk a veszélyes hulladékkal? 

Kell neki egy üzemi tároló, ahol átmenetileg tároljuk. 

 

Béni Norbert képviselő: Nem szeretnénk tárolni.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Mit csinálsz vele, ha találkozol veszélyes hulladékkal? 

Ott hagyod? 

 

Béni Norbert képviselő: A Településfejlesztési Bizottság ülésén a zöldhulladék és egy egyéb 

hulladék témája során került elő a hulladékszállítási engedély megszerzése. A településről el 

tudja esetleg szállítani bérbe a Pétkomm Kft., magánszemélyek, ellenszolgáltatás fejében 

mondjuk Palotára. Tárolásról szó sem volt.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A zöldhulladékra van kiélezve.  

 

Béni Norbert képviselő: Azzal kapcsolatban került szóba.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Bérszállításról nem volt szó Norbi. Arról volt szó, hogy a lenyírt 

zöldhulladékot a Pétkomm kivihesse. Arról van szó, hogy az a hulladék nem a Pétkommé, 

hanem az önkormányzat tulajdonában lévő zöldhulladékot ő elszállítsa.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A településen keletkezik a hulladék, az egyik 

végpontunk megvan. A másik végpont ahová el kell vinni. Jelen esetben Inotára a BB911-hez. 

Itt kell kapnunk egy hulladékbefogadó nyilatkozatot, lehetőség szerint olyan EBC kódszámmal, 

ami nem tartozik a koncessziós hulladék közé. Amelyik a hulladékos koncesszió közé tartozik, 

ott be kell integrálódnunk a MOHU rendszerébe. Nem mondok nevet, de van, aki tavaly június 

1 óta nem tudta elintézni, hogy bekerüljön a MOHU rendszerébe. Nem olyan egyszerű. Egy 

teljesen kézzel fogható példát mondjak arra, hogy a hulladékos történet nem olyan egyszerű. 

Bárki, aki jár Palotán a Tescoba és benéz mögé, ott lát egy objektumot, ami szépen be van 

kerítve, készen vannak bizonyos létesítmények, rengeteg konténer ott sorakozik és jó ideje 

nincs kinyitva. Az egy hulladékudvar. Nem olyan egyszerű. Megvan az objektum, üzemeltetni 

kellene. Kizárt, hogy félév alatt meg lehet csinálni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A félév elhangzott az Ákos részéről, hogy ennyi. A célja a 

bizottságnak az volt, hogy induljon el a folyamat. Nagyon sokszor előkerül, hogy legyen meg 

az az engedély, hogy el tudjuk vinni a településről a zöldhulladékot előbb vagy utóbb. De az, 

hogy csak áll az egész és nem haladunk semmit. Mindannyian tudjuk, hogy a megváltozott 

körülmények katasztrofálisak, nem nekünk szurkolnak, de mégis indítsuk el, hátha ez meglesz. 

Ha felmerülnek a további lépések problémái, akkor újra megbeszéljük, megpróbálunk rá 

megoldást találni. Szerintem, akik itt ülünk, úgy vagyunk vele, ha most elindítjuk és 1,5 év alatt 

jutunk el oda, hogy ebben történjen előre lépés, már annak is örülnénk.  
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Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Induljon el a feladat, találjunk a Pétkommnak egy 

megfelelő telephelyet, kerítsük be, közművesítsük és kezdjük megcsinálni azokat az 

objektumokat, ami kell ahhoz többek között, hogy hulladékszállítással foglalkozhassunk és 

hulladékszállítási engedélyt kérjünk. Én is ezen drukkolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Kénytelen vagyok felrakni a Településfejlesztési Bizottság 

javaslatát. Aki egyetért a Bizottság javaslatával, kérem, szavazzon! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mi volt az? 

 

Horváth Éva polgármester: Kérjük fel a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy a Pétkomm Kft. 

ügyvezetője a Pétkomm Kft. részére 1 éven belül szerezze be a hulladékszállítási engedélyt. 

Nincsenek meg a feltételek. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Így nem lehet róla szavazni. Most mondta el, hogy mik a 

feltételek.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Arra kellene módosítani, hogy indítsa el a folyamatot és 

jöjjön vissza, hogy mi kell még hozzá.  

 

Horváth Éva polgármester: Most mondta, hogy telephely.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Értem.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nyilván nincs az Ottó fejében az összes kritérium. Lehet, hogy az lenne 

a jó, hogyha felkérnénk az ügyvezető urat, hogy a legközelebbi testületi ülésre szedje össze a 

feltételeket és ennek alapján dönt a Képviselő-testület, hogy érdemes-e elindítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt akartam én is javasolni. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: 2021. november 15-én kezdtem el előkészíteni ezt a 

folyamatot, hogy lehessen többek között hulladékszállítási engedélyünk. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hová jutottál? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ekkor mondta fel a Nitrogénművek a bérleti 

szerződésünket a Vertesz telephelyen és elkezdtünk telephelyet keresni. Onnantól kezdve nem 

jutottunk  egyről a kettőre.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mármint a telephely kereséssel?  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Igen.  

Nagyon egyszerű dolog. Ha hulladékot szállítunk, van egy hulladékszállítási járművünk. A 

hulladékszállító járművet jegyző asszony lehet közterületen tárolni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: Fenntartod a javaslatodat? 
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Nagy Zsolt képviselő: Szeretnénk látni a feltételeit és akkor döntsön a Képviselő-testület. 

 

Horváth Éva polgármester: Felkéri a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy a 2024 február havi 

képviselő-testületi ülésre készítsen előterjesztést, melyben a Kft. hulladékszállítási 

engedélyének megszerzéséhez szükséges feltételeket dolgozza ki.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Kérhetném a márciusi testületi ülést? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Aki ezzel így egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

18/2024.(I.18.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy a 2024 március havi képviselő-testületi 

ülésre készítsen előterjesztést, melyben a Kft. hulladékszállítási 

engedélyének megszerzéséhez szükséges feltételeket dolgozza ki.  

 

Határidő: 2024 március havi testületi ülés 

Felelős: Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 
 

 

b) Képviselői jelzések 

 

Béni Norbert képviselő: Van ez a levél a MÁV-tól megint. Felolvasom. Tovább passzolták 

egy másik részlegnek. „Az állomás infrastruktúrát üzemeltető MÁV Zrt. Szombathelyi Területi 

Igazgatóságának állásfoglalása értelmében a pétfürdői peronszint emelése csak 

állomásfejlesztéssel valósítható meg, amely a MÁV Zrt. Beruházási Főigazgatósági 

illetékességi körébe tartozik. A Területi Igazgatóság visszajelzése értelmében ezzel az üggyel 

kapcsolatban a Beruházási Főigazgatóság rövidesen választ fog nyújtani. Kérem szíves 

türelmét” 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem jött egy levél a Településfejlesztési Bizottságnak és 

az alpolgármesternek? Megkaptátok? 

 

Többen: Nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem kaptuk meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Megkapjátok.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Körülbelül egy hónapja volt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem volt egy hónapja. Hozzám hozták be személyesen, de 

valóban a testületnek van címezve.  
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Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt további észrevétel. 

 

 

16.50 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva  sk.               Szabóné Czifra Melinda  sk. 

              polgármester                                               jegyző 


